
 
 
     P R O T O K Ó Ł  nr XI/07  
 
 
   z obrad  Sesji Rady Miasta i Gminy Dolsk odbytej  
 
   w dniu  27 czerwca 2007 roku  
 
 

ad.1 Otwarcia XI Sesji Rady Miasta i Gminy Dolsk dokonał 
 
Przewodniczący Rady Zbigniew Kierzkowski ,który powitał 
zebranych  i stwierdził, Ŝe na sali obecnych jest 12 radnych  wobec 
czego Rada władna jest do podejmowania uchwał / lista obecności 
stanowi zał nr 1 do protokołu / 
 
ad.2 Przyjęcie porządku obrad Sesji . 
 
Porządek  obrad Sesji został odczytany przez Przewodniczącego Rady 
Zbigniewa Kierzkowskiego . 
Do przedstawionego porządku obrad Sesji radni nie wnieśli Ŝadnych 
zastrzeŜeń oraz poprawek. 
RównieŜ Burmistrz nie poprosił o poszerzenie porządku obrad Sesji . 
Wobec powyŜszego porządek   obrad Sesji  jest taki jaki radni 
otrzymali przy zaproszeniach na obrady Sesji . 
 
 
Ad.3 Przyjęcie protokołu z obrad X Sesji Rady Miasta i Gminy 
Dolsk  
 
 
W tym punkcie obrad  Sesji Przewodniczący Rady Zbigniew 
Kierzkowski stwierdził, Ŝe protokół z obrad X Sesji Rady Miasta i 
Gminy Dolsk został sporządzony i znajduje się w Biurze Rady . 
Radni w stosunku do sporządzonego protokołu nie wnieśli Ŝadnych 
zapytań . 
 
Ad.4 Informacja Burmistrza z działalności międzysesyjnej . 
 
Informacja z okresu międzysesyjnego została przedstawiona przez 
Burmistrza MiG ,która stanowi zał . nr 3 do protokołu . 
 
Ad.5.Informacja z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej za 2006 
rok . 
 
Informację złoŜyła Pani Alicja Olschak Kierownik OPS – informacja 
stanowi zał nr 4 do protokołu . 



Przewodniczący Rady  podziękował Pani Kierownik za złoŜoną 
informację i skierował pytanie do radnych, czy mają jakieś zapytania 
odnośnie przedstawionej informacji . 
Radni do przedstawionego sprawozdania nie wnieśli Ŝadnych zapytań. 
 
Głos zabrał Burmistrz MiG Henryk Litka  ,który w swej wypowiedzi 
stwierdził, Ŝe właśnie  OPS jest powołany do załatwiania szeregu spraw 
z zakresu działań społecznych i naleŜy tu stwierdzić , ciągu ostatnich 
kilku lat  do OPS zostało przekazane szereg zadań z zakresu działań 
społecznych  chociaŜby w ostatnim roku przeszły zadania z zakresu 
wypłat świadczeń rodzinnych . 
Wiemy, Ŝe wszelkie te wypłaty są obwarowane przepisami jednak 
staramy się  załatwiać wszelkie wnioski tak jak tego wymagają ,dobrze 
,Ŝe w tym zakresie zmieniły się przepisy np. potrzebna była kiedyś 
opinia rad sołeckich lub opiekunów społecznych . 
 W tej chwili opieramy się na dokumentach i przepisach i to chyba jest 
lepsze rozwiązanie . 
NaleŜy się tu podziękowanie za pracę OPS dla wszystkich tam 
zatrudnionych gdyŜ jak wiemy  jest to niewdzięczna praca ,szczególnie 
wtedy gdy ktoś otrzymuje odmowna decyzje jednak  
wiem, Ŝe OPS bardzo starannie wykonuje swoje obowiązki stąd z mojej 
strony serdeczne podziękowanie za dotychczasową pracę składam na 
ręce Pani Kierownik . 
 
ad.5  Podjęcie uchwał : 
 
  a/zmieniająca uchwałę w sprawie budŜetu miasta i 
gminy na 2007 rok  
 
Projekt uchwały został przedstawiony przez Panią ElŜbietę Juskowiak 
Skarbnika MiG  ,która w szczegółach omówiła projekt uchwały 
zmieniającej budŜet / radni przy zaproszeniach na Sesje otrzymali 
projekt uchwały /,gdzie dochody zwiększa się o kwotę 269.864,-zł 
Równocześnie wyjaśniła, Ŝe nadwyŜka budŜetowa z lat ubiegłych w 
kwocie 190.092,-zł zostaje równieŜ zaangaŜowana z przeznaczeniem na 
budowę drogi Kotowo – Lubiatowo  
 
Radni do przedstawionego projektu uchwały nie wnieśli Ŝadnych 
zapytań oraz poprawek . 
Wobec powyŜszego Przewodniczący Rady Zbigniew Kierzkowski 
przeprowadził  głosowanie nad projektem przedstawione uchwały  
 
Uchwała Nr XI/56/07 została zatwierdzona 12 głosami i stanowi zał 
nr 6 do protokołu . 
 
 
 
 
 
 



 b/nadania imienia Gimnazjum w Dolsku  
 
W pierwszej kolejności głos zabrał Przewodniczący Rady 
Zbigniew Kierzkowski , który odczytał wniosek skierowany do Rady 
Miasta i Gminy Dolsk od Rady Pedagogicznej, Rady  Rodziców  oraz 
samorządu uczniowskiego  wnioskując o nadanie imienia gimnazjum 
Powstańców Wielkopolskich / pismo stanowi zał nr 7 do protokołu /. 
 
Głos zabrała Pani Janina Pawełczyk radna członek komisji Oświaty, 
Kultury i Sportu ,która w imieniu Przewodniczącego Komisji Jacka 
Worocha  odczytała pismo które stanowi opinie tej komisji 
popierającej  nadanie proponowanego imienia przez Gimnazjum . 
Następnie głos zabrała Pani Barbara Wierzbińska Dyrektor 
Gimnazjum, która w krótkich słowach uzasadniła podjęcie tej 
uchwały/ odczytała uzasadnienie wyboru załączone do wniosku o 
nadanie imienia / 
Nastąpiła krótka multimedialna prezentacja dorobku pracy w 
Gimnazjum od chwili powstania gimnazjum do dnia dzisiejszego . 
Prezentacja pokazała wszelkie osiągnięcia zarówno kadry 
pedagogicznej jak równieŜ młodzieŜy, zaprezentowane tam równieŜ  
wszystkie wystawy, konkursy ,imprezy okolicznościowe  z Ŝycia 
gimnazjum. 
Prezentacja była wspaniale przedstawiona  i uzasadnienie  podjęcia tej 
uchwały nie wymaga Ŝadnych innych uzasadnień. 
Głos zabrał Burmistrz MiG Dolsk Henryk Litka  – oglądając  tą a 
prezentację nie sposób nie zauwaŜyć ,Ŝe zarówno Dyrekcja. grono 
pedagogiczne jak równieŜ młodzieŜ  włoŜyli wszyscy bardzo duŜo 
pracy w przygotowanie tej prezentacji .Widzimy wszyscy ,Ŝe praca w 
tej placówce daje duŜo efektów i satysfakcji 
NaleŜy to powiedzieć ,Ŝe co roku jest tam wzrost średnich ocen 
nauczania i z satysfakcja musze tu powiedzieć, Ŝe nasze Gimnazjum w 
tym roku osiągnęło najlepszą średnią powiatową w nauczaniu .jak 
równieŜ przekroczyło  średnie wojewódzkie . 
Pochwała naleŜy się całemu gronu nauczycielskiemu a szczególnie Pani 
Dyrektor za jej dotychczasową  8 letnia pracę  
Placówka pod Pani Kierownictwem pracuje bardzo dobrze  i uznałem  
AŜeby powierzyć prowadzenie tej placówki  bez konkursu Pani 
Barbarze Wierzbińskiej na następne 5 lat  
Na zakończenie swej wypowiedzi  Burmistrz stwierdził, Ŝe z 
satysfakcją odczytuje projekt uchwały w tej sprawie  
 
W kolejności  Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie nad 
projektem uchwały . 
 
Uchwała Nr XI/57/07 została zatwierdzona 12 glosami i stanowi  
Zał nr 7 do protokołu .  
  
Zabierając głos Burmistrz MiG Henryk Litka  powiedział, Ŝe  
podjęliśmy  uchwałę  taka jakiej jeszcze nie podejmowaliśmy  i nadanie 



takiego imienia tej szkole będzie dobrze słuŜyło naszemu 
społeczeństwu  
 
 
Ad. 6 Interpelacje  i wnioski radnych . 
 
W kolejności  głos zabierali: 
 Radny Stanisław Porzucek  
- sprawa braku wody w Mszczyczyni3e ,przecieŜ jesteśmy w 21 

wieku  i tak dalej być nie moŜe aŜeby brakowało w mieszkaniach 
wody Właścicielem hydroforni jest RSP i w zasadzie nie ma z nimi 
tematu .  

- druga sprawa to droga z Gajewa do Mszczyczyna  jest tak 
zarośnięta /gałęzie obejmują cała drogę  / tak ,Ŝe nie moŜna 
przejechać dwoma samochodami  

- Prośba do Pana Burmistrza o wystąpienie do Powiatowego Zarządy 
Dróg o uporządkowanie tej drogi . 

- Mszczyczyn posiada świetlice wiejska a jednak brak tam zajęć  w 
okresie wakacyjnym . 

 
Burmistrz MiG Henryk Litka  
- odnośnie braku wody w Mszczynie to robimy w tej sprawie co 

moŜemy ,mamy opracowaną dokumentację i czekamy na fundusze 
unijne  

-  odnośnie uporządkowania drogi Gajewo-  Mszczyczyn  postaramy 
się ta sprawa zainteresować wadze Zarządu Dróg. 

- Natomiast jeŜeli chodzi o zajęcia w wakacje na świetlicy to nie 
widzę Ŝadnych przeszkód w prowadzeniu tych zajęć z uwagi na to, 
Ŝe jest osoba odpowiedzialna za prowadzenie świetlicy no i tam 
powinno się coś dziać. 

-  
- radny Kazimierz Pepliński - -sprawa budowy drogi Drzonek – 

Wieszczyczyn  czy to zadanie będzie realizowane ,- uruchomienie 
świetlicy w Wieszczyczynie jak to w tej chwili wygląda ,czy będzie 
świetlica uruchomiona czy nie  

- sprawa boisk wiejskich - widzimy, Ŝe jest bardzo małe 
zainteresowanie tymi boiskami przykładem jest boisko w 
Międzychodzie  

- Czy nie naleŜałoby pomyśleć o obsadzeniu terenu  
- wokół tego boiska zielenią  
-  
- Radny Marek  Zyffert  .- poruszył sprawę wykaszania rowów 

przydroŜnych przy wszystkich drogach : :wojewódzkich, 
powiatowych i gminnych – kiedyś to było robione była lepsza 
widoczność a teraz nikt tego nie robi . 

 
Radny WoŜny Ryszard  zgłaszałem juŜ wycięcie samosiejek na 
drodze  Lubiatowo – Bodzyniewo / do tej pory nic nie zrobiono /- 
Wiemy, Ŝe  zostało odnowione pomieszczenie plebani / 
odmalowano tam frezki / ,wszystko robione za nasze pieniądze czy 



nie było by dobrze aŜeby społeczeństwo teŜ miało moŜliwość  tego 
zobaczenia i raz w tygodniu była plebania dostępna dla wszystkich. 
 
Burmistrz MiG Henryk Litka   ustosunkował się do wszystkich 
zapytań i udzielił odpowiedzi odnośnie  

- sprawa wycinki poboczy oraz samosiejek – brakuje tutaj pewnej 
grupy roboczej  pracowników  interwencyjnych – nie ma chętnych 
do tych prac. 

- JuŜ kilkakrotnie w tej sprawie interweniowaliśmy w Zarządach dróg 
i jak widzimy efekty są mizerne wszędzie brak funduszy oraz ludzi 
do pracy . 

- - odnośnie udostępnienia pomieszczeń plebani dla zwiedzających – 
w tej sprawie mogę powiedzieć jedynie tyle, Ŝe z dniem 1 lipca 
następuje zmiana proboszcza i z nowym proboszczem mogę na ten 
temat porozmawiać  

- -wykaszanie poboczy  -wszyscy tu na ten temat maja racje ,jednak 
mamy róŜne drogi i kaŜdy nam odpowiada ,Ŝe nie ma na to 
pieniędzy . 

- - sprawa utworzenia .świetlicy w Wieszczyczynie – świetlica 
zostanie na pewno utworzona  wszystko zaleŜy od terminu w jakim 
zostanie  to wszystko podpisane z Agencją Nieruchomości Rolnej .. 

- - boiska sportowe  - tak pomysł obsadzenia terenu zielenią jest 
dobry tylko powinna być inicjatywa ze strony Rad Sołeckich .  

- natomiast jeŜeli o boisko w  Wieszczyczynie  to ma ono być 
uporządkowane na jesień. 

 
Ad.7 Wolne głosy i wnioski  
 
 W tym punkcie obrad nikt z siedzących na sali oprócz radnych 
nie zgłosił Ŝadnego zapytania oraz wniosku . 
 
Ad.8 Zakończenie obrad Sesji  
 

Wobec wyczerpania się porządku obrad Sesji braku dalszej 
dyskusji Przewodniczący Rady Zbigniew Kierzkowski podziękował 
za udział w obradach Sesji i zakończył obrady XI Sesji Rady Miasta i 
Gminy Dolsk . 

 
 
 
   Protokolant      Przewodniczący Rady  
 
   Stefania Gagat     Zbigniew Kierzkowski  
 
 
 


